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STANOWISKO NR 2 

RADY MIASTA CZARNKÓW 

z dnia 29 października 2020 r. 

w sprawie zabezpieczenia przez Wojewodę Wielkopolskiego Szpitala Powiatowego w Czarnkowie 

w niezbędny sprzęt i środki finansowe 

Na podstawie art. 7 ust. 1 pkt 5 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 

2020 r. poz. 713) oraz § 18 pkt 2 statutu Miasta Czarnków z dnia 30 sierpnia 2018 r. (Dz. Urz. Woj. Wlkp. 

z 2018 r., poz. 6878) przyjmuje się, co następuje:   

Rada Miasta Czarnków zaniepokojona brakiem należytego wsparcia Szpitala Powiatowego w Czarnkowie, 

który decyzją Wojewody Wielkopolskiego z dnia 23.10.2020r. stał się placówką zajmująca się opieką 

zdrowotną pacjentów z podejrzeniem lub potwierdzeniem zakażeniem wirusem COVID-19, zwraca się 

o zabezpieczenie ww. jednostki w niezbędny sprzęt oraz stosowne środki finansowe.   

Po otrzymaniu Pana decyzji Dyrektor Szpitala, Bożena Sadowska, złożyła zapotrzebowanie na 

specjalistyczny sprzęt konieczny do diagnostyki osób z wirusem COVUD-19, tj.: aparat RTG do diagnostyki 

obrazowej (stacjonarny i mobilny), tomograf komputerowy, 6 łóżek intensywnej terapii, 20 kardiomonitorów 

plus centrale, 20 pulsoksymetrów, 20 ssaków elektrycznych, 20 defibrylatorów oraz 6 respiratorów, niestety 

sprzęt ten do chwili obecnej nie został dostarczony. Ponadto realizowanie świadczeń, do których został 

wyznaczony szpital wymaga dostosowania infrastruktury oddziałów szpitalnych oraz systematycznego zakupu 

środków ochrony osobistej dla pracowników. Wydatki związane z zakupem kombinezonów, rękawiczek, 

odzieży ochronnej barierowej i środków do dezynfekcji to wydatek rzędu 250 tys. złotych miesięcznie. Jest to 

znacząca kwota, na którą w chwili obecnej, przy bieżącym finansowaniu przez NFZ, szpitala po prostu nie stać.  

Nadmienić należy, że szpital w Czarnkowie przyjmuje pacjentów z całej Wielkopolski i na chwilę obecną 

z 70 łóżek szpitalnych 45 jest przeznaczone na leczenie pacjentów z rozpoznanym COVID-19, a sytuacja jest 

dynamiczna i chorych hospitalizowanych przybywa. Brak aparatu RTG, stacjonarnego i mobilnego, brak 

tomografu komputerowego, kabin do dekontaminacji, aparatu USG, pulsoksymetrów, w znaczący sposób 

wpływa na jakość diagnostyki, leczenia i opieki nad chorymi.   

W trosce o bezpieczeństwo personelu medycznego i w celu zapewnienia podstawowych standardów opieki 

szpitalnej zwracamy się o niezwłoczne dostarczenie wyżej wymienionego sprzętu, a także o finansowe 

wsparcie placówki.  Kolejnym problemem jest zapewnienie opieki pacjentom przez wykwalifikowaną kadrę 

medyczną. Bez dodatkowej obsady personalnej, w tym osób z kwalifikacjami do obsługi respiratorów, praca 

Szpitala może być zagrożona.   

W obecnej sytuacji ponosi Pan pełną odpowiedzialność za niezadowalające zabezpieczenie ww. jednostki, 

a my w imieniu mieszkańców Czarnkowa i pracowników szpitala oczekujemy pilnej realizacji zobowiązań. 
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